
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 13. března 2019 v ČRo od 13.00 hod, zasedací 

                          místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2    

 

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Vítězslav Jandák, Petr Arenberger, Zdeněk Mahdal, členové 

Rady ČRo 

Omluveni: Ivan Vodochodský, člen Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 2. 2019 

 

3. Příprava VZ o činnosti ČRo 2018 – aktuální informace 

 

4. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Měsíční informace GŘ – únor 2019 

- Různé 

 

 

5. Veřejná debata, zadání analýzy 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

7. Různé  

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 2. 2019 – předložený návrh zápisu byl bez 

připomínek. 

 

3) Příprava VZ o činnosti ČRo 2018 – aktuální informace - H. Dohnálková informovala radní o 

kompletizaci výroční zprávy, tajemnice Rady doplnila, že zpráva prošla jazykovou korekturou a 

s vybranými fotografiemi byla odeslána ke grafickému zpracování. 

 

 

4) Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

- Měsíční informace GŘ – únor 2019 – úvodem H. Dohnálková poděkovala generálnímu řediteli za 

součinnost a ochotu při exkurzi po budově rozhlasu pro členy Stálé komise Senátu pro sdělovací 

prostředky, která dnes navštívila Radu.  

Z měsíčních informací GŘ za měsíc únor R. Zavoral doplnil aktuální události – Poslanecká sněmovna 

PČR včera schválila původní verzi zákona o DPH, nyní již čeká jen na podpis prezidenta republiky a 

z tohoto důvodu bude nutná aktualizace rozpočtu ČRo.  

Dále připomněl přechod na elektronickou výplatní pásku, která by měla být zasílána od 1. 5. 2019 pouze 

emailem, souběh se stávající podobou potrvá 3 měsíce.  

Nově v pražských tunelech je dostupný signál vysílání nejen stanice Radiožurnál, ale i stanice ČRo Plus.  



V únoru se na Kavčích horách konala schůzka veřejnoprávních médií visegradské čtyřky, Český rozhlas 

navštívila členka nejvyššího vedení EBU Vanessa O´Connorová, odpovědná za vztahy se členy EBU a 

komunikaci. Z programu upozornil na podrobné zpravodajství z návštěvy A. Babiše v USA, na stanice 

Dvojka bylo v únoru spuštěno nové vysílací schéma a byla modernizována znělka stanice, nyní bude 

vedení rozhlasu vyhodnocovat tyto změny dle posluchačských reakcí.  

R. Zavoral dále informoval - došlo k personální změně v RS České Budějovice – k 28. 2. 2019 byla na 

vlastní žádost ukončena spolupráce s vedoucím programu P. Meškánem, pověřena vedením programu je 

Lucie Husárová, byla spuštěna mobilní aplikace pro zpravodajský web iROZHLAS. 

Letošní ples Českého rozhlasu je ve znamení stanice Dvojka a uskuteční se 26. 3. 2019 v Národním 

domě na Vinohradech, kam jsou členové Rady a DK srdečně zváni.  Dnes proběhla tisková konference 

k 35. ročníku festivalu Prix Bohemia Radio, který začíná 1. dubna 2019 v Olomouci, novinkou bude 

soutěžní kategorie Multimédia.  

- Různé - H. Dohnálková informovala vedení rozhlasu o návštěvě radních na festivalu Prix Bohemia 

Radio, většina přijede v pondělí 1. 4. během dopoledne a dotázala se na plánované akce, R. Zavoral 

upřesnil – v pondělí 1. 4. bude celý den probíhat seminář kategorie dokument, večer se uskuteční 

slavnostní zahájení. Radním navrhl v úterý 2. 4. v 10. 30 prohlídku olomouckého rozhlasového studia a 

nové budovy, která se bude rekonstruovat, od 17 hod je plánován seminář o vulgarismech. Je 

koncipován jako obecný, nebude se týkat jednotlivých pořadů, RRTV se semináře nezúčastní, ale budou 

přizváni dva právníci s odlišnými názory. Večer od 20.00 hod se uskuteční představení Dejvického 

divadla Dabing street. H. Dohnálková poděkovala za upřesnění programu a potvrdila účast radních, 

ohledně návštěvy divadelního představení 2. 4. 2019 budou radní kontaktovat manažerku festivalu A. 

Filičkovou. Požádala generálního ředitele o zprostředkování schůzky ohledně zadání analýzy se zástupci 

oddělení veřejných zakázek a analytiky, termín schůzky do konce týdne zašle emailem. 

Informovala vedení rozhlasu o plánované veřejné debatě, kterou by Rada ČRo ráda uskutečnila dne 17. 

4. 2019 v budově rozhlasu na téma „Věda/nevěda ve vysílání veřejnoprávních medií“. Další cestu do 

regionálních studií ČRo by ráda Rada uskutečnila do RS Ústí nad Labem, radní by ho rádi navštívili 29. 

5. 2019 a proběhla by zde i veřejná schůze Rady. Závěrem předsedkyně požádala vedení ČRo o 

naplánování zahraniční cesty radních do centrály EBU v Ženevě, ideální termín je druhá polovina října 

tohoto roku, na příštím jednání termín upřesní.  

 

 

5) Veřejná debata, zadání analýzy – M. Dittrich informoval ostatní radní o záměrech a tématech 

veřejné debaty na téma „Věda/nevěda ve vysílání veřejnoprávních medií“, radní se shodli na termínu – 

středa  17. 4. 2019 od 16.00 hod v prostorách studia S2, dále proběhla diskuse ohledně programu a 

výběru diskutujících.   

 

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda informoval o stížnostech, které Rada obdržela 

v posledních dnech.  

 

 

7) Různé – dnes, tj. ve středu 13. 3. 2019 navštívila Radu Českého rozhlasu delegace ze Senátu -  

členové Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky.  

Od 10 h proběhlo společné jednání Rady ČRo se členy Stálé komise Senátu pro sdělovací 

prostředky a generálním ředitelem ČRo. 

Senátní delegace navštívila Český rozhlas ve složení: 

Václav Chaloupek – předseda Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Lukáš Wagenknecht – místopředseda Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Mikuláš Bek – člen Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Marek Hilšer - člen Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Jan Žaloudík - člen Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Jitka Chalánková - členka Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

Petr Bratský - člen Stálé komise Senátu pro sdělovací prostředky 

 

Různé dále – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně návštěvy festivalu Prix Bohemia Radio, v pondělí  

1. 4. 2019 pojedou vlakem – H. Dohnálková, M. Dittrich, V. Jandák a P. Arenberger, tajemnice zajistí 

jízdenky vlakem Pendolino, odjezd 9.41 hod z Hlavního nádraží.   

 

http://intranet.cro.cz/aktuality/mezinarodni/cesky-rozhlas-navstivila-clenka-nejvyssiho-vedeni-ebu
http://intranet.cro.cz/aktuality/mezinarodni/cesky-rozhlas-navstivila-clenka-nejvyssiho-vedeni-ebu


Další diskuse proběhla ohledně činnosti analytické skupiny Rady a zadání nové analýzy programu ČRo, 

H. Dohnálková navrhla schůzku 20. 3. 2019, tajemnice ověří, zda se schůzky může zúčastnit externí 

poradce J. Ftorek.    

J. Vejvoda navrhl posunout příští jednání předsednictva 27. 3. 2019 od 12.00 hod, veřejná schůze od 

14.00 hod, s čímž přítomní radní souhlasili. 

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2019: 

 

 

Březen           st   27. 3.  12.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Duben                     st              10. 4.  13.00 jednání předsednictva 

  24. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Květen         st              15. 5.  13.00 jednání předsednictva 

  29. 5.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Červen                    st              12. 6.  13.00 jednání předsednictva 

  26. 6.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 


